
Girona i Llagostera hi guanyaran amb el nou repar timent

televisiu

La LFP descar ta, de moment, la vaga, a l'espera que el Govern aprovi en

breu el Reial Decret per a la venda centralitzada dels drets Els clubs

gironins podrien passar de cobrar poc m�s de 2 milions a superar els tres

Els presidents de tots els clubs de la LFP ahir al mat�

abans de l«assemblea celebrada al Power8 Stadium.

GIRONA/CORNELLË | JORDI ROURA

La Lliga de Futbol Professional, despr�s de l'Assemblea General

Extraordin�ria celebrada ahir al Power8 Stadium, va decar tar de

moment la vaga, per� segons va explicar Javier Tebas, no descar ta

adoptar noves mesures si no s'aprova de manera immediata (el l�mit

seria just despr�s de Setmana Santa) el Reial Decret per a la

venda centralitzada i repar timent dels drets televisius.

El Girona i el Llagostera, com la resta de clubs de la LFP, hi tenen

molt a guanyar amb aquest nou escenari, perqu� els podria permetre passar d'ingressar poc m�s de dos milions

pels drets a rebre'n m�s de tres. El nou sistema de repar timent centralitzat garanteix un f ix a cada club i despr�s

l'altre par t va en funci� de variables com la classif icaci� la temporada anterior o l'audi�ncia que genera. "Ens

han dit que tot est� encarrilat i que aviat es desencallar�. Som els primers interessats en aprovar el nou

repar timent perqu� millorariem els ingressos de forma substancial", va explicar el president del Girona, Francesc

Rebled, que va anar a l'assemblea acompanyat per Javi Peque�o.

Isabel Tarrag�, presidenta del Llagostera, tamb� va ser present a la trobada dels clubs de la Lliga i, com els seus

companys, considera que "la venda unif icada ens benef iciaria i sembla que tot va per bon cam�". Els dos clubs

gironins tenen contracte per aquest any amb Mediapro. El nou repar timent televisiu s'hauria de posar en marxa

la campanya 2016/17, tot i que la Lliga podria intentar avan�ar-ho ja a la vinent, 2015/16.

Avui pot ser un dia clau per al desbloquejament de la situaci�p perqu� hi ha prevista una reuni� d'alta volada

entre la LFP, la RFEF i el Govern, a dos mesos perqu� caduqui el darrer contracte televisiu signat. Tebas va

recordar que la Lliga fa molt temps que espera el decret del Govern i que la seva paralitzaci� els ha produ�t un

greu perjudici econ�mic. Segons el m�xim responsable de la LFP el nou repar timent televisiu "�s molt impor tant.

Tots han de saber que el futur del futbol espanyol est� en aquest Reial Decret. Si no el tenim, el futbol est� en el

dilema de conver tir-se en un de cinquena en l'�mbit europeu".

L'estrat�gia de la Lliga de Futbol Professional passa per augmentar les xifres de peatge per visi�: "Hi ha onze

milions m�s a Anglaterra i aix� fa que les difer�ncies econ�miques siguin elevad�ssimes. Si no tenim la venda

centralitzada no podrem realitzar una estrat�gia correcta". D'altra banda, Tebas va avan�ar que la LFP canviar�

el seu logo comercial per passar a anomenar-se La Lliga i va informar que a l'Assemblea es va tractar tamb� el

motiu de la demanda interposada a la FIFA a Brusseláles sobre els fons d'inversi�.
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